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 Одновременно с этим, важно учитывать, что в некоторых случаях и общественным 
организациям может понадобиться получить какие-то данные от следователя с целью более 
эффективной организации своей деятельности и более качественной помощи жертвам 
преступлений. Порядок предоставления данных и способы таких обращений также не 
регламентированы на законодательном уровне. 
 Наиболее приемлемым в данной ситуации считается организация совместных 
собраний между работниками правоохранительных органов и общественных организаций с 
целью раскрытия и расследования уголовных дел по конкретным преступлениям, связанным 
с бытовым насилием. На таких собраниях и будут решаться вопросы по мерам и обмену 
данными, которые принимаются для обеспечения безопасности жертв насилия. 
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MƏİŞƏT ZORAKILIĞI İLƏ BAĞLI CİNAYƏTLƏRİN İBTİDAİ İSTİNTAQININ İLKİN 
MƏRHƏLƏSİNDƏ MÜSTƏNTİQİN DÖVLƏT VƏ İCTİMAİ TƏŞKİLATLARLA 

KOORDİNASİYASI 
Mövsümova F.R. 

Azərbaycan Respublikasının Prezidenti yanında Dövlət İdarəçilik Akademiyası 
 

Məqalə  məişət zorakılığı zəminində törədilmiş cinayətlərin istintaqının ilkin mərhələsində 
müstəntiqin müxtəlif dövlət və ictimai təşkilatlarla qarşılıqlı əlaqəsi məsələsinin tədqiqinə  həsr 
edilmişdir. Koordinasiyanın 2 forması mövcuddur: prosessual və qeyri-prosessual. Belə koor-
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dinasiyanın əsas məqsədi təhqiqatı asanlaşdıracaq, törədilmiş cinayətin mahiyyəti və  əlamətləri 
haqqında məlumatı özündə əks etdirən sübutların əldə edilməsi, sonra isə ondan məişət zorakılığı 
ilə bağlı cinayətlərin açılması və istintaqında istifadə  edilməsidir. Eyni zamanda, koordinasiya 
prosesində qurbanlara qarşı məişət zorakılığının tətbiqi nəticəsində onların adekvat müdafiəsinin 
və təhlükəsizliyinin təmin edilməsi vacibdir. 

Açar sözlər: məişət zorakılığı, cinayətin istintaqı, koordinasiya, müstəntiq, qurban, dövlət 
qurumları, ictimai təşkilatlar, sığınacaq evləri. 
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ORGANIZATIONS AT THE INITIAL STAGE OF INVESTIGATION OF CRIMES RELATED 

TO DOMESTIC VIOLENCE 
Movsumova F.R. 
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The article is devoted to the study of the interaction issue of the investigator with various 
state and public organizations during the initial stage of the investigation of crimes committed on 
the basis of domestic violence. There are 2 forms of coordination: procedural and non-procedural. 
The main purpose of such coordination is to obtain information that will facilitate the investigation, 
giving an idea of the nature and containing information about the signs of the crime committed, and 
then use it in the disclosure and investigation of crimes related to domestic violence. At the same 
time, in the coordination process it is important to ensure the relevant protection and safety of those 
who have suffered as a result of the use of domestic violence. 
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